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ФАСТІВСЬКА МІСЬКА РАДА

П Р О Т О К О Л

засідання постійної комісій міської ради з питань бюджету,
економіки та фінансів

« 20 » квітня 2021 р.
10.00
Велика зала адмінбудинку рад

Присутні депутати:
Сиваненко Г.П., Барановський С.Л.. 
Ворона А.В., Ріпко Н.А.
Цедзінська Л.В. -  начальник 
фінансового управління,
Лазоренко М.А. -  заступник начальника 
фінансового управління,
Єриш Н.Л. -  начальник управління освіти, 
Герцун А.В. -  генеральний директор КНП 
ФМП «Фастівська центральна районна 
лікарня»,
Відсутні депутати: Скрипак Л.В.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до рішення міської ради № 49-Т V-VI11 «Про міський 
бюджет Фастівської міської територіальної громади на 2021 рік».
Доповідала:
Цедзінська Л.В. -  начальник фінансового управління.

СЛУХАЛИ: Цедзінську Л.В., начальника фінансового управління, яка
ознайомила присутніх з листом депутата міської ради 
Барановського С.Л. від 14.04.2021 р. № 001 стосовно:

1. виділення 200,0 тис.грн. для проведення заміни віконних блоків 
(дерев’яних на енергозберігаючі) у трьох класних кімнатах та їдальні 
Веприцького закладу загальної середньої освіти 1-111 ст.
2. Закупівлі 5-ти персональних комп’ютерів (ноутбуків) для класу 
інформатики Мотовилівської гімназії.
3. Виділення 150 тис.грн. для облаштування відмостки Мотовил і всько- 
слобідської гімназії.
Після обговорення даного питання, депутати вирішили:
- виділити на відмостку Мотовилівськослобідської гімназії 49 тис.грн. та 
200 тис.грн. на встановлення пластикових вікон в трьох класах Веприцької 
ЗЗСО І-ІІІ ст. Фастівіської міської ради.



СЛУХАЛИ: Цедзінську Л.В., начальника фінансового управління, яка 
 ̂ ознайомила присутніх із зверненням депутата міської ради

Сиваненка Г.П. стосовно виділення коштів на виготовлення 
документації на будівництво дитячого садочка в смт.Борова і 
на реконструкцію школи народної майстерності в смт.Борова.

Голова постійної комісії, депутат міської ради Сиваненко Г.П. запропонував 
підтримати дані пропозиції.

Начальник управління освіти Єриш Н.Л. надала інформацію по даним 
дошкільним закладам.

Після обговорення даного питання, депутати вирішили:
- виділити 500 тис.грн. на реконструкцію Борівського закладу загальної 
середньої освіти І-ІІ ступенів, також уточнити адресу даного закладу в 
селище Борова.

СЛУХАЛИ: Генерального директора Комунального некомерпійного
підприємства Фастівської міської ради «Фастівська центра 
районна лікарня» Герцуна А.В., який надав інформацію по 
використанню обладнання по ПЛР-діагностики (аналізатор 
ПЛР).
Інформацію взяли до відома.

Голова постійної комісії запропонував надати доручення Генеральному 
директору КНП ФМР «Фастівська центральна районна лікарня» 
Герцуну А.В.: на протязі двох тижнів надати письмову пропозицію по 
використанню обладнання по ПЛР-діагностики (аналізатора ПЛР).

СЛУХАЛИ: Питання по оздоровленню, реабілітації дітей-інвалідів.

Було запропоновано внести зміну до Комплексної Програми Фастівської 
міської територіальної громади на 2021-2025 роки, а саме: надавати
матеріальну допомогу сім’ям, які мають дітей з інвалідністю, для 
забезпечення реабілітаційними послугами в інших центрах реабілітації 
дітей з інвалідністю, відповідно до поданих заяв їх законних представників. 
Депутати міської ради підтримали дану пропозицію.

Далі депутати розглянули всі пропозиції до міського бюджету, які 
підготували фінансове управління виконавчого комітету міської ради.

Голова постійної комісії

Секретар постійної комісії

Г.ІТ.С ивансико

С.Л.Барановський


